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BRMG.0012.9.2017 
 

PROTOKÓŁ Nr 27-1/2017 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 11 stycznia 2017 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali nr 003 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 5 (pięciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 5 (pięć) 
osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 27 posiedzenia Komisji, stwierdził quorum, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
 
 
 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 957 – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 958 – w 
zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przekształcenia zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Gdańsku w jednostkę budżetową o nazwie Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku – druk nr 946. 
Referują: Przedstawiciela Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na rok 
2017. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 

 

5. Ocena planów rozbudowy ścieżek rowerowych oraz kładek rowerowych 
łączących dzielnice południowe z dolnym tarasem. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

6. Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2016 rok.  

 

7. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2017.  

 

8. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego 
porządku posiedzenia.             
 
Głosowanie: 
4 „za” - jednogłośnie 
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PUNKT  - 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 957 – w zakresie działania Komisji.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. BRMG.0006.1.2017). 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie zapytał, czy skończyła się kwestia, że w przetargach 
wygrywały zawsze najniższe oferty? W tych najniższych dochodziło do ciągłych 
reklamacji. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
W tej chwili to co procedujemy to z reguły w takich przypadkach przetargi 
dwustopniowe, czyli przetargi ograniczone, które powodują, że najpierw jest 
preselekcja, a potem do drugiego etapu wchodzi tylko grupa wybranych w tej 
preselekcji oferentów, którzy po pierwszej już dyskutować mogą tylko między 
sobą, więc ograniczamy protesty z zewnątrz, a po drugie po zmianie ustawy 
zamówień publicznych w tej chwili cena stanowi najważniejsze kryterium, ale 
można też dodawać kryteria jakościowe. Oczywiście problem z kryteriami 
jakościowymi leży w kwestii ich dokumentowania, bo możemy wymagać określonej 
jakości, ale po pierwsze nie możemy wskazywać w stronę konkretnych rozwiązań, a 
po drugie też jest zawsze pytanie o ocenę tych dodatkowych, jakościowych 
wymogów i można zawsze bardzo dużo protestować i to wszystkie samorządy, 
wszyscy publiczni w tej chwili bardzo ostrożnie stosują te jakościowe wymogi. Cena 
jest w tej chwili większościowym warunkiem, ale już wchodzą rozwiązania 
dotyczące jakiś jakościowych wymogów, które dopuszcza ta zmieniona ustawa o 
zamówieniach publicznych.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 957 – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału Programów 
Rozwojowych, przedstawiciela wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 957 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 27-1/48-18/2017). 
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PUNKT  - 2 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 958 – w 
zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG.0006.2.2017). 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 955 – 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Marcina Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału Programów 
Rozwojowych, przedstawiciela wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 958 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 27-1/49-19/2017). 

 
PUNKT  - 3 

 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie przekształcenia zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Gdańsku w jednostkę budżetową o nazwie Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku – druk nr 946. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG.0006.394.2016). 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że to jest tylko zmiana 
nazwy z Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na Gdański Ośrodek 
Sportu, natomiast nazwa uchwały jest taka, ponieważ ona została podjęta ileś lat 
temu i tak funkcjonuje. To jest jednostka budżetowa nadal.  
 

Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały i otworzył dyskusję. 
 

Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Uchwała, na podstawie której MOSiR teraz funkcjonuje tak się nazywa, ponieważ 
kiedyś był zakład budżetowy.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Czyli w uchwale będzie to nadal Ośrodek a nie Gdański Ośrodek?   
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Uchwała nadal funkcjonuje tylko będzie zmieniony 1 pkt, który mówi o zmianie 
nazwy.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Czyli jednostka budżetowa wypada z nazwy i pozostaje MOSiR czy GOSiR? 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
GOS. Jednostka budżetowa Gdański Ośrodek Sportu.  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Geneza jest taka, że pierwotnie powołano zakład budżetowy MOSiR, później Rada 
Miasta wprowadziła uchwałę, która właśnie tak się nazywa, sama nazwa uchwały, 
czyli zmieniła zakład budżetowy w jednostkę budżetową i tak ta uchwała się 
nazywa, natomiast w treści tej uchwały mowa jest o tym, że zmienia się nazwę 
MOSiR na Gdański Ośrodek Sportu w ramach ujednolicenia nazewnictwa.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
W funkcjonowaniu, finansowaniu, w systemie organizacyjnym nic to nie zmienia.  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Ta uchwała faktycznie brzmi myląco, ale po prostu tak się nazywa ta uchwała.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Zmienia się nazwa MOSiR-u, cała nazwa. Czyli przyszłościowo będzie się nazywał 
MOSiR Gdański Ośrodek Sportu, ale uchwała pozostaje o Miejskim Ośrodku Sportu?  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Tak. Jest wprowadzony ten pierwszy punkt w uchwale. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Też powinna się zmienić cała uchwała o GOS.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – przewodniczący Komisji 
Przeczytam uzasadnienie. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku jest 
jednostką budżetową Gminy Miasta Gdańska realizująca zadania z zakresu kultury 
fizycznej i rekreacji w oparciu o statut nadany uchwałą z `96 roku Rady Miasta 
Gdańska z dnia 30.12.1996 r. w sprawie przekształcenia zakładu budżetowego 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku w jednostkę budżetową o nazwie 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku zmieniony uchwałą Rady Miasta 
29.06.2006 r. oraz uchwałą nr XI/158/11 z dnia 26.05.2011 r. W związku z decyzją 
Prezydenta Miasta Gdańska podjętą 5 kwietnia 2016 r. o ujednoliceniu nazewnictwa 
jednostek organizacyjnych Gminy Miasta Gdańska zaistniała konieczność zmiany 
nazwy Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na Gdański Ośrodek Sportu. 
Zmiana nazwy, o której mowa powyżej musi nastąpić na drodze zmiany statutu 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, zmiany uchwały z `96 roku Rady Miasta 
Gdańska z dnia 30.12.1996 r. To tylko tyle, że ma się nazywać Gdański Ośrodek 
Sportu.   
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
W uchwale Rady Miasta jest chyba błąd, dlatego, że właśnie ta uchwała brzmi tak: 
zmieniającej uchwałę w sprawie przekształcenia zakładu budżetowego 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku w jednostkę budżetową o 
nazwie Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku, więc on tu nic nie 
zmienia. Ktoś nagłówek źle zrobił dlatego, że powinno być według mojej 
opinii zmieniająca uchwałę w sprawie przekształcenia zakładu budżetowego 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku w jednostkę budżetową o 
nazwie Gdański Ośrodek Sportu.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Teoretycznie tak, ale w praktyce wynika to także z tego, że ta uchwała tak się 
nazywa, a zmieniony jest tylko pkt 1, paragraf 1 tej uchwały. I stąd jest tytuł 
niezmieniony. Trzeba wprowadzić tekst jednolity.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
To jest błąd w uchwale. Zmieniamy w to samo.  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Ta uchwała w tej chwili istnieje i na podstawie tej uchwały właśnie zmieniającej 
zakład w jednostkę budżetową ona teraz funkcjonuje.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Uchwała jest o takim tytule.  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Na podstawie tej uchwały funkcjonuje MOSiR. Natomiast państwo opiniują uchwałę 
zmieniającą tą uchwałę.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Jak będzie się nazywała nowa uchwała? O Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji? Czy 
o Gdańskim Ośrodku Sportu?  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Tytuł uchwały jest taki jak pan cytował zmianę zakładu budżetowego w jednostkę 
budżetową i ta uchwała funkcjonuje. Żeby zmienić nazwę wprowadziliśmy pkt 1 w 
paragrafie 1 tej uchwały, w którym czytamy: dokonuje się zmiany nazwy jednostki 
budżetowej Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdański Ośrodek Sportu w 
Gdańsku. Drugi punkt: dotychczasowy załącznik nr 1 stanowiący statut Miejskiego 
Ośrodka zmienia się w statut Gdańskiego Ośrodka. Najprostsza uchwała jaka może 
być, a jest taka komplikacja w tych zapisach.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – przewodniczący Komisji 
Jest opinia radcy prawnego.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Tu powinien być inny tytuł.  
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Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Dobrze jest. Inaczej tego nie można zrobić.  
 
Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 946. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Pana Andrzeja Trojanowskiego – Dyrektora Biura Prezydenta 
ds. Sportu oraz Pana Kamila Koniuszewskiego – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i 
imprez sportowo – rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku, 
przedstawicieli wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 5 głosami za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 946. (Opinia nr 27-1/50-20/2017). 
 

PUNKT  - 4 
 

Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na rok 
2017. 
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Oczywiście jest to plan. Jeżeli jutro szanowna Rada podejmie uchwałę to będzie 
nowa nazwa.  

 
 
Pierwszą naszą aktywnością będzie właśnie podjęcie tych działań dotyczących 
zmiany nazwy o ile szanowna Rada jutro przegłosuje tą uchwałę.  
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W prezentacji nie będę skupiał się na bieżącym, operacyjnym działaniu 
zapewnieniu funkcjonowania obiektów. Przedstawię pokrótce tylko to co w 2017 
roku mamy przewidziane w planie remontów. 

 
 
 
Oczywiście w planach także jest objęcie w administrowanie nowej pływalni, którą 
mamy nadzieję, że zgodnie z deklaracjami wykonawców, którzy będą wybrani 
zakończą te roboty w marcu i będziemy mogli udostępnić tą pływalnię.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Prezydent już rozdał na pływalnię bilety i są do czerwca ważne.  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Według tego co wiem DRMG tak przetarg ustaliło, że do początku marca 
wykonawca ten nowy, który ma dokończyć, ma oddać. My przygotowujemy się do 
uruchomienia i oddania w użytkowanie mieszkańcom.   

 
Standardowo zabezpeiczamy plaże i kąpieliska w 2017 roku, dlatego tylko 
wspominam o tym. 
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Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Rozumiem, że ten basen będzie funkcjonować na podobnych zasadach jak ta 
pływalnia na Chełmie? Czyli nie będzie wybrany jakiś operator?  
 
Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Nie. MOSiR będzie zarządzał. To będzie na podobnych zasadach jak na Chełmie, 
czyli jak GOS, a MOSiR na dzień dzisiejszy będzie administratorem i planujemy 
przez analogię: szkoły od 8 rano do godziny 15:30, później w tym okresie do 
wakacji będziemy robili tylko godziny ogólnodostępne. Zanalizujemy to jakie jest 
zainteresowanie i obłożenie. Jak będzie wyglądał model przychodowy i ewentualnie 
od przyszłego roku szkolnego od wiosny będziemy myśleli o komercjalizacji czyli 
jakby najmie dla podmiotów komercyjnych, tzw. szkółek.  
 
Najważniejsze imprezy w kalendarzu imprez, które przewidujemy to imprezy klasy 
premium to oczywiście maraton. Mogę zaanonsować, że jak w zeszłym roku udział 
wzięło ok 2300 maratończyków. To była połowa maja. Dzisiaj zanalizowaliśmy 
bardziej ten kalendarz imprez maratońskich w Polsce i przesunęliśmy, trochę 
uciekliśmy z tymi datami, żeby nie konkurować z innymi dużymi maratonami na 9 
kwietnia i w tej chwili jak na początek roku już mamy 2400 uczestników zapisanych 
i opłaconych.  
Tradycyjnie w połowie lipca planujemy triathlon, przy czym cieszył się on tak dużą 
popularnością i zaufaniem tych triathlonistów, że zwiększamy limit osób z 600 do 
1000, bo już w tej chwili na pół roku przed imprezą mamy ok 600 uczestników 
zapisanych i opłaconych.   
 

 
Oczywiście 55 edycja Biegu Westerplatte. Tutaj też planujemy pewną modyfikację, 
zwłaszcza trasy. Mam nadzieję, że już tegoroczne remonty umożliwią nam zmianę 
tej trasy i stworzenie takiego live motivu historycznego, to znaczy rozpoczącie 
biegu przy Pomniku Westerplatte, a zakończenie przed Muzeum II Wojny 
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Światowej. To pozwoli nam z jednej strony zwiększyć przepustowość trasy, 
ponieważ tam do tej pory 3200 – 3300 uczestników to było te maksimum w takiej 
optymalnej formule, żeby oni po prostu na siebie nie wbiegali. W tym roku 
planujemy to zrobić na innej trasie, zwiększyć limit uczestników, ale też ułożyć to 
w taką ramę historyczną, od Westerplatte do Muzeum II Wojny Światowej.  
Gdańsk Biega oczywiście pod koniec października. 
To jakie nowe imprezy planujemy poza standardowymi w klasie premium to jest 
CrossDuathlon czyli bieganie połączone z rowerem. Też to jest jesień.  
Współpracujemy, teraz bardzo popularne stają się te biegi ekstremalne, tarzanie 
się po różnych przeszkodach, nie tylko sam bieg, ale różne przeszkody i dlatego 
podjęliśmy współpracę nie tak jak inne gminy, które po prostu kupują na rynku te 
imprezy od organizatorów, ale pokusiliśmy się o współpracę z takim światowym 
liderem, twórcą tych biegów ekstremalnych Spartan Race, który planuje przy 
współpracy z nami na Stogach w lipcu taką imprezę przeprowadzić. Też tam 
przewiduje się co najmniej 3 tysiące uczestników. 
Mistrzostwa Europy w OLC czyli jedno z najbardziej widowiskowych, bo tam te 
żaglówki nie konkurują w jednej klasie, ale można zobaczyć dużą różnorodność 
tych żaglowców. Żelarze mówią, że to jest takie Euro w piłce nożne, to jest takie 
Euro żeglarskie.  

 
 
Tylko wspominam o tym, że oprócz tych imprez klasy premium jest masa, bo około 
jeszcze 20 różnych, żeby zdywersyfikować tą ofertę dla mieszkańców od tych MTB, 
Nordic Walking, dla żeglarzy, regaty, festyny i imprezy, które wspieramy, m. in. 
Trzeci Wiek w Zdrowiu czyli to o czym była mowa chyba na grudniowej państwa 
komisji, czyli to jak wspierać tych seniorów w tym roku planujemy ten pilotaż 
zamknięty z zeszłego roku przedłużyć, żeby tych seniorów już nie było 40, ale ok. 
140.  
 
Oczywiście kontynuujemy nasz program Aktywuj się, czyli tych bezpłatnych zajęć 
dla mieszkańców, których jest ok 16 w każdym dniu tygodnia. One się cieszą dużą 
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popularnością i średnią w tygodniu ok. 600 gdańszczan bierze udział w takich 
zajęciach. Widzimy, że to się rozwija. Szukamy też nowych dyscyplin i nowych 
partnerów, natomiast ta formuła, która była proponowana w 2016 na pewno 
zostaje. Biegi w dzielnicach, żeby ci mieszkańcy mogli dotrzeć swobodnie na te 
zajęcia w przeciągu 10-15 minut bez względu na to, gdzie mieszkają, czyli są 
rozlokowane po różnych dzielnicach, róznież tych południowych. 

 
Rok 2017 jest rokiem szczególnym, bo jest to 150 rocznica urodzin Generała 
Zaruskiego. W związku z tym, że MOSiR jest armatorem żaglowca to też szereg 
wydarzeń z tym związanych. Oczywiście kalendarz imprez przepełniony ok 30 
rejsami, 1500 uczestników planujemy, że weźmie udział w takim jedniodniowym 
czy wielodniowym rejsie. Ambicją taką kapitana jest to, który zasmakował smaku 
zwycięstwa w jednym z odcinków The Tall Ships Races, żeby w tym roku wygrać 
całe te regaty, które są prestiżowe, przynajmniej w akwenie Morza Bałtyciego.  
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Chcemy państwu zaanansować, że w tym roku również rozpoczynamy realizację 
projektu unijnego polegającego na stworzeniu, wytyczeniu, przetestowaniu nowego 
produktu turystycznego w postaci żeglarskich tras turystycznych i to pod kątem 
turystów, ale również uczniów, edukacji, i takich żeglarskich tras regionalnych i 
międzynarodowych. Coś na kształt tego jak państwo znajdują w internecie mogą 
łatwo wygooglować trasy piesze, nordic walkingowe, czy rowerowe, a żeglarskich 
już nie do końca i w ramach środków unijnych w partenrstwie z Niemcami, Danią, 
Szwecją i Litwą chcemy takie produkty stworzyć, przetestować i wypromować, 
wypuścić na rynek.  

 
 

To pokrótce tyle. Dziękuję za uwagę. Jestem do państwa dyspozycji.   
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy są pytania? Życzymy, żeby się wszystko udało.  
 

Pan Kamil Koniuszewski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. usług i imprez sportowo 
– rekreacyjnych Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Dziękuję bardzo.  
 

PUNKT  - 5 
 

Ocena planów rozbudowy ścieżek rowerowych oraz kładek rowerowych 
łączących dzielnice południowe z dolnym tarasem. 
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Nie mam prezentacji. Pytanie czego państwo oczekują dokładnie?  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Krótkiej informacji na temat tego które są planowane, czy są szanse na budowę 
tych wiaduktów np. na wysokości Osowy, które państwo planują, które będą w tym 
roku.  
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Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Czyli generalnie połączenie górny taras z dolnym tarasem. Patrząc na harmonogram 
zadań i na to co jest w tej chwili już zaplanowane, pierwszą taką trasą łączącą 
górny taras z dolnym będzie droga rowerowa, w zasadzie droga w standardzie 
autostrady rowerowej wzdłuż Nowej Bulońskiej, czyli ona połączy te osiedla w 
rejonie ul. Jabłoniowej z Pieckami Migowem. Drugi taki korytarz, który zostanie 
dokończony w zasadzie, bo on w dużej mierze już jest wykonany to jest trasa 
rowerowa wzdłuż ul. Kartuskiej. Tam jest brakujący odcinek od Źródlanej do 
Łostowickiej ze względu na braki terenowe będzie ta trasa poprowadzona w jezdni 
przy pewnym uspokojeniu ruchu, przy być może zaadaptowaniu częściowym 
poboczy, bo tylko na to pozwala teren. W przypadku przebudowy skrzyżowania z 
przyszłą ulicą Nową Bulońską to tam będą wprowadzone pasy rowerowe. Kolejne 
inwestycje, które mają szanse na realizacje, bo tutaj jeszcze nie ma finansowania, 
to jest bardzo fajna trasa rowerowa wzdłuż Potoku Oruńskiego. Ona zbierze 
wszystkie te osiedla, które są w zlewni Potoku, ale przede wszystkim jej zaletą jest 
to, że biegnie w terenie zupełnie odizolowanym od ruchu kołowego w bardzo 
przyjemnym terenie i łagodnie wznoszącym się na ten górny taras, bo wzdłuż 
Potoku. Tutaj są gotowe projekty. Oprócz niestety pierwszego odcinka, który nie 
uzyskał opinii pozytywnej RDOŚ-iu są gotowe projekty na te pozostałe odcinki w 
górę. Jeszcze pracujemy nad tym, natomiast będziemy szukać dofinansowania z 
projektów powodziowych, bo to jest trasa towarzysząca regulacji Potoku 
Oruńskiego. To o co pytał pan radny Andrzejczak, czyli połączenia wzdłuż 
Spacerowej na tą chwilę są planowane w przypadku budowy Nowej Spacerowej. 
Osobno, oddzielnie nie zakładamy budowy wiaduktów rowerowych czy kładek 
pieszo – rowerowych, bo tam w zasadzie połączenia pieszego też nie ma. Jeszcze 
jedna inwestycja, która jest w tej chwili w fazie projektowania to jest trasa 
rowerowa wzdłuż Nowej Świętokrzyskiej. W tej chwili jesteśmy po koncepcji. Jest 
ta koncepcja przekształcona w projekt wykonawczy, natomiast tutaj też nie ma 
finansowania jeszcze, więc przedstawiłem te trasy w kolejności jeżeli chodzi o 
prawdopodobieństwo ich realizacji. Finansowanie zapewnione ma Nowa Bulońska w 
POIS-iu i Kartuska w ramach węzłów integracyjnych w ZIT RPO. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Czy ta Kartuska to jest w ramach tego projektu, na który jak na razie nie 
dostaliśmy finansowania? Czy to jest jeszcze inny projekt?  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
To jest projekt węzłowy ZIT RPO, do którego będziemy aplikować do połowy 
lutego. Natomiast projekt ZIT-owi, więc zakładamy, że to dofinansowanie jest i je 
otrzymamy.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Rozumiem, że ten projekt, który my składaliśmy też dotyczący tej górnej części 
Kartuskiej już w stronę Żukowa… 
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Ten projekt też zakłada budowę wydzielonej drogi rowerowej do granicy miasta. 
Ta trasa przebiegała też w formie autostrady rowerowej połączonej z takimi 
jezdniami biegnącymi wzdłuż Nowej Kartuskiej.  
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Teoretycznie jakbyśmy dostali to dofinansowanie do tej Kartuskiej to też ta 
inwestycja by w tym roku i w przyszłym była realizowana.  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Tak. Natomiast tego nie dostaliśmy, więc to na razie nie będzie realizowane.  
 

Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Obserwuję pańską wypowiedź i chciałbym ewentualnie jeżeli mógłby pan uzupełnić 
odnośnie tras międzynarodowych R9 i R10. Jest to rzecz, która u nas na wyspie 
ludzi kładzie na ziemię i proszą, proszą i jeszcze raz proszą. Zresztą pan moją 
osobę zna i myśmy na temat tego rozmawiali 5 lat temu, 7 lat temu. Dzisiaj ja bym 
chciał coś więcej usłyszeć.  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Ja o tym nie powiedziałem, ponieważ pytanie dotyczyło połączeń pomiędzy górnym 
a dolnym tarasem, natomiast jeżeli chodzi o trasy R9 i R10 jest w tegorocznym 
budżecie przewidziane 10 mln zł na te trasy i zakładamy realizację ich począwszy 
od połączenia pomiędzy Świbnem a Sobieszewem, więc wszystko wskazuje na to, 
że ta inwestycja w tym roku powstanie.   
 

Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Miałbym taką uwagę, że jeżeli pan miałby na to wpływ, żeby Zarząd Dróg i Zieleni 
wiedział o tej inwestycji, bo na dzień dzisiejszy uzgadniają trafostacje na miejscu 
ścieżek rowerowych i ja już to poruszałem. To jest niedopuszczalne w kwestii 
przeniesienia tego. To nam przeniesie i w czasie. Uważam, że inwestycje 
prowadzone w mieście powinni decydenci znać w momencie uzgadniania 
dokumentacji.  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Powinna być znana, to fakt. Sprawdzę to. O jakie miejsca chodzi dokładnie, czy 
może pan przybliżyć?  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tu jest właśnie wystąpienie Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska i tu jest właśnie to 
co usłyszałem przed chwilą. Na to jakieś pieniądze są?   
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Tak. W tegorocznym budżecie jest 10 mln zł na realizację tras.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Czy to byłoby dużym nadużyciem, gdybym poprosił pana, żeby pan dwa słowa 
napisał i odpisał na to?  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Muszę zobaczyć to. Ten temat jest dużo szerszy niż to o czym ja mówię, więc być 
może lepiej by było, gdybyśmy odpowiedzieli kompleksowo na to zagadnienie.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Możemy to skierować do pana.  
 
Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Jeden egzemplarz mogę panu zostawić.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Na jakim etapie jest? Projektowania? Czy tam już jest projekt?  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Projekt jest gotowy.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Też byśmy o taką informację prosili.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Do wiadomości Komisji. 
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Wolałbym odpowiedzieć w całości na to pismo oczywiście w tym zakresie, który 
mnie dotyczy. Tu jest też kwestia dotycząca przystani. Tu jest dużo szerzej.  
 
Pismo zostało przesłane panu R. Kitlińskiemu drogą mailową. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Czy są jeszcze jakieś pytania?  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Korzystając z pana obecności taką dzielnicą, która jest mocno odcięta od 
infrastruktury rowerowej, zawsze mi się wydaje, jest Suchanino. Tam ani 
Sobieskiego, ani Schuberta, Beethovena, Powstańców Warszawskich, tam nigdzie 
nie ma infrastruktury rowerowej, a są ulice, gdzie ciężko łączyć ten ruch w obrębie 
jezdni.  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Infrastruktura rowerowa jest wzdłuż Powstańców Warszawskich. Tam się zaczyna 
chodnik z dopuszczonym ruchem rowerów, specjalnie poszerzony podczas remontu 
Powstańców Warszawskich zostało wykonane takie poszerzenie tego chodnika. 
Został zrobiony co prawda w jednej przestrzeni, nie ma wydzielonej drogi 
rowerowej, natomiast zakładaliśmy, że będzie to optymalne rozwiązanie. W 
związku z tym, że jest duże nachylenie w dół i nakazywanie jazdy rowerem w dół 
po chodniku nie byłoby dobrym rozwiązaniem, więc można jechać w dół jezdnią, a 
pod górę chodnikiem. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Żadnej inwestycji tam miasto nie planuje?  
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Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Tam nie ma miejsca na tą inwestycję. Pasy drogowe są wąskie bardzo, więc raczej 
należy się spodziewać, że będzie mógł się rozwijać na jezdni w przypadku 
uspokajania jakiegoś.   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
A Sobieskiego przy Nowej Politechnicznej tam będą jakieś realizacje robione?  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Nie. Tam jest szansa na trasę rowerową wydzieloną w przypadku budowy Nowej 
Politechnicznej. Ona by jakoś spięła te tereny.  
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Czy jest szansa na zwiększoną ilość ustawienia mobilnych stacji naprawy rowerów 
przy tych ścieżkach rowerowych? Chodzi mi o dwie lokalizacje przede wszystkim w 
Brzeźnie przy wejściu na plażę, przy wejściu głównym nie przy molo i w Nowym 
Porcie przy latarni na Nabrzeżu Ziółkowskiego. Mam świadomość, że to muszą być 
miejsca, które będą objęte monitoringiem, bo długo te urządzenia tam nie pobędą, 
a te akurat dwa miejsca mają i chciałbym zapytać czy byłaby taka możliwość. To 
może z Komisji coś byśmy wystosowali, albo sam bym napisał.    
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Pisaliśmy odpowiedź na pańską interpelację.  
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Nie wyszczególniłem właśnie jakie to miałyby być miejsca, a tam właśnie w tej 
odpowiedzi… 
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
A pan odpowiedź widział?  
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Tak widziałem, ale nie mam jej przy sobie i tam właśnie było zaznaczone, że 
często są kradzieże i dlatego proponuję takie miejsca, a tam przynajmniej mam 
świadomość, że jest ten monitoring i na pewno by się nic takiego nie zdarzyło.  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Nie wiem czy monitoring jest wystarczającym zabezpieczeniem, czy bardziej sama 
lokalizacja na terenie tak jak sugerowaliśmy, na terenach jakichś centrów 
handlowych, gdzieś, gdzie się cały czas ludzie przewijają. To jest chyba dużo 
ważniejsze niż monitoring. Monitoring niestety nie odstrasza. 
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Może w Brzeźnie, w Nowym Porcie udałoby się coś poszukać? Czy przy pętli 
tramwajowej w Brzeźnie. Tam jest park też i bardzo dużo ludzi i też przejeżdżają 
tam.   
 



17 

 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Myślę, że najlepszą okazją do tego będzie bardziej kompleksowo zrobić tak jak pan 
pytał w interpelacji, podczas stawiania stacji Systemu Roweru Publicznego, bo 
będzie można w tych miejscach, będziemy rozpatrywać konkretne lokalizacje 
szukając miejsca na stacje, które będą miały swoje stojaki i wtedy będzie można 
to połączyć faktycznie z postawieniem takich stacji naprawczych.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Może to doprecyzuje.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
W takiej stacji naprawczej jest co kraść?  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Wiszą na stalowych linkach narzędzia i w zeszłym roku powstało takich stacji kilka 
na Przymorzu z budżetu obywatelskiego i w tej chwili większość tych stacji jest 
rozkradziona już. Po prostu poucinane linki i rozkradzione. Są pompki do 
pompowania rowerów i też są zniszczone. Skala dewastacji troszeczkę nas 
zaskoczyła.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Chciałbym dopytać, czy właśnie w tym projekcie, który ma być realizowany roweru 
miejskiego z GOM-u, czy takie właśnie elementy infrastruktury rowerowej są 
przewidziane w tym projekcie? 
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Na tą chwilę nie jest to doprecyzowane na tyle, żebym powiedział, że są, ale 
ponieważ są takie głosy to być może warto to uwzględnić.   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
To jest projekt większy i bardziej kompleksowy z częściowo finansowaniem 
zewnętrznym to warto by właśnie takie koszty, bo to na pewno będzie też koszt 
kwalifikowany systemu umieścić w tym, w pasie nadmorskim przy głównych 
wejściach.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Przy stadionie też może. 
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Warto się nad tym zastanowić.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Wszyscy zazdroszczą, że mamy tyle ścieżek rowerowych, a czy myślał pan o jakieś 
trasie górskiej dla młodzieży, jakiś zjazd, gdzie można imprezę sportową zrobić?  
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Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Górskiej to pewnie myślimy o lasach trójmiejskich.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tak.  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Przygotowujemy w tej chwili taki projekt partnerski z Gdynią i Sopotem i 
Nadleśnictwem Gdańsk, w ramach którego ma powstać szlak turystyczny pieszo – 
rowerowy prowadzący w zasadzie od granicy z Kolbudami, bo tam dalej też jest 
wytyczony taki szlak rowerowy, od granicy z Kolbudami w miejscu, gdzie przecina 
obwodnicę ulica chyba Stężycka i dalej ma to sobie lecieć przez były poligon i 
przez TPK do Sopotu, potem do Gdyni, po istniejących drogach, które zostaną 
zmodernizowane tam, gdzie trzeba, ładny oznakowany szlak do takiej jazdy, ale to 
jest jazda bardziej turystyczno – rekreacyjna, crossowy szlak. Natomiast może nie 
to o co akurat panu chodzi takiej jazdy po górach, górkach. Lasy nie są, może nie 
tyle lasy jako Nadleśnictwo, natomiast Trójmiejski Park Krajobrazowy nie jest za 
bardzo zainteresowany, żeby tego typu aktywności promować na swoim terenie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Na Strzyży jest cały czas wojna o to, żeby zrobić taki tor saneczkowy. Zna pan te 
tereny? Za kościołem.  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Mniej więcej wiem.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tam idzie taki z czasów wojny rów przeciwczołgowy. To kiedyś nazywaliśmy 
kamieniołom. Tam kiedyś było bardzo dużo kamieni na tej najwyższej górce. Tam 
chcemy zrobić z góry tor saneczkowy, jest dosyć stromo i do tego rowu 
przeciwczołgowego i wyjazd jest przy ul. Kiepury koło kościoła. Może to ma koło 
kilometra, może 800 metrów. To byłaby frajda dla dzieciaków, bo to można tak 
zabezpieczyć, że nie wypadnie nikt, bo są skarpy dosyć wysokie i nic by nie było. 
Czy pan myśli o czymś takim, żeby gdzieś można by zrobić dla ludzi, którzy mają 
zacięcie sportowe taki cyklocross, gdzie jak jeździ nasza Maja Włoszczowska.   
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Te osoby, które trenują kolarstwo górskie to jeżdżą po istniejących drogach po 
prostu. Ruch jest tak duży, że nie trzeba ich wytyczać. Oni bez problemy prowadzą 
regularny trening. Natomiast oficjalnie Trójmiejski Park Krajobrazowy nie pozwoli 
nam zrobić takiej trasy i na tym polega problem.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
To trzeba znaleźć jednak sposób. To nie może tak być. To jest w końcu dla ludzi, a 
jeżeli będzie taka wstążka zrobiona to nie będzie problemu. Tylko na to trzeba 
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spojrzeć i tacy ludzie jak pan, pana koledzy, nie starzy, zasiedziali. Proszę pan 
Wąsowski. 
 

Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Ja się chciałem pochwalić przy okazji. Mamy na Wyspie wytyczonych 28 km dróg po 
lasach. Są uzgodnione z lasami. Mamy 3 ścieżki 3,5 km, 10 km i 7 km łącznie z 
wiatami, gdzie można odpocząć, z planszami informacyjnymi i jest to wszystko z 
lasami uzgodnione. Jest to oddane, funkcjonuje i na dowód tego chciałbym panu 
taką mapkę przekazać. Mamy 28 km ścieżek niezależnie od tych, które oczekujemy 
od pana. Także Wyspa stara się przygotować do Jamboree 2023 i jesteśmy otwarci 
na propozycje i oczekujemy współpracy.   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
Myśmy w zeszłym roku rozmawiali na ten temat a`propos tego, o czym mówił pan 
przewodniczący, myśmy do budżetu obywatelskiego zgłosili taki projekt tych 
ścieżek między Oliwą, Sopotem a Gdynią, gdzie one nawet na mapach widnieją 
jako trasy rowerowe, żeby to były takie trasy wyrównywane sezonowo, czyli przed 
każdym letnim sezonem, ale też przed zimą, żeby mogły one służyć dwufunkcyjnie, 
bo przed wojną część szlaków tam służyła do narciarstwa biegowego. Może do tego 
pomysłu można by wrócić, bo tak jak z panem nadleśniczym żeśmy rozmawiali też 
w grudniu, listopadzie, jeszcze w sprawach związanych z Oliwą i lasami naszymi 
Trójmiejskimi, dla nich wyznaczanie takich tras, oficjalnie jest tu problemem, że 
oni jak odpowiadają za las, że jak jest ścieżka rowerowa i ktoś się przewróci, 
zginie, to będzie miał roszczenia do lasu, ale myśmy uznali, że takie rzeczy można 
robić bardziej na miękko, nie trzeba akurat wskazywać, że to jest akurat szlak 
rowerowy itd., tylko może być tablica informacyjna, że szlak jest wyrównywany 
np. sezonowo, a każdy dalej jeżdżący na nartach, na rowerze jeździ, tak jak chodzi 
po lesie na swoją odpowiedzialność, bo czy rowerzysta czy grzybiarz są tak samo 
narażeni na napady dzikich zwierząt, spadki konarów z drzew, itd. My też 
chcieliśmy uzmysłowić panu nadleśniczemu, że w zasadzie każdy, kto wchodzi do 
lasu jakieś ryzyko zawsze ponosi, mucha może wpaść rowerzyście do oka i może się 
przewrócić i też zginąć, każdy powinien sobie zdawać sprawę, natomiast, żeby 
uspokoić lasy, uspokoić Trójmiejski Park Krajobrazowy, żeby były takie tablice 
informacyjne, że każdy musi uważać, że może to służyć do tego i tego oczywiście z 
dozą wyobraźni i, że tymi miejscami się opiekuje czy TPK, Lasy, czy Urząd Miasta, 
żeby zawsze była taka informacja czy do zgłoszenia jakiś rzeczy itd.     
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Problem polega na tym, że są to tereny w zarządzie Lasów Państwowych i miasto 
nie może tam inwestować, to raz, i utrzymywać ich i to właśnie będziemy 
regulować umową z Lasami. Te trasy, o których mówiłem, które mają powstać 
mają być utrzymywane przez miasto, więc takie są konsekwencje potem.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji    
To nie byłyby takie duże koszty. W zasadzie tylko wyrównywanie terenu sezonowo.  
 

Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Zależy też co się dzieje na tym terenie, bo jeżeli trwa wycinka, to te drogi potrafią 
być mocno zniszczone potem.  
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Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Chciałem tylko powiedzieć, że te trasy u nas rowerowe są utrzymywane przez 
Stowarzyszenie Przyjaciół Wyspy Sobieszewskiej i w porozumieniu z Lasami jakoś 
żeśmy, nie bez oporów, ale tą zgodę żeśmy otrzymali i było w ubiegłym roku 
otwarcie, oznakowanie w sposób profesjonalny i zapraszamy.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Wszystko zależy od ludzi.  
 
Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałem się zapytać, bo co prawda ja ten temat zgłosiłam na późniejszą komisję, 
o parkingi strzeżone dla rowerów, bo jest dużo, gdzie można przyczepić i to 
faktycznie się mocno rozwija i już praktycznie w każdym miejscu można zostawić 
ten rower, natomiast np. we Wrzeszczu tak jak ma Manhattan, oni mają parking, 
gdzie można ten rower zostawić i pójść sobie na kilka godzi i mieć tą pewność, że 
ktoś tam jest, pracuje. Ja nie mówię, że to miałoby być nieodpłatne, ale czy był 
kiedykolwiek taki pomysł, żeby w Śródmieściu i we Wrzeszczu, bo to są takie 
punkty, czy gdzieś nad morzem, przy molo, takie parkingi strzeżone, gdzie by się 
płaciło złotówkę za godzinę, ale ktoś tam przebywa i pilnuje tego roweru.    
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
W ramach wspomnianego wcześniej już projektu węzłowego w ZIT RPO planowana 
jest budowa dwóch takich parkingów właśnie tak jak pani powiedziała we 
Wrzeszczu i w Gdańsku Głównym. Mają być to parkingi na 500 miejsc. Takie typowe 
parkingi dworcowe, gdzie rowery stoją piętrowo jeden nad drugim na metalowych 
platformach, czy szynach. W tej chwili trwają rozmowy z PKP odnośnie lokalizacji 
tych parkingów. Jeszcze trochę czasu upłynie zanim one powstaną niestety, ale jak 
najbardziej są przewidziane i mają w tym momencie jeżeli wszystko będzie się 
toczyło tak jak powinno to będą miały zapewnione finansowanie.   
 
Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Ale to jest zamysł taki bardziej, że ktoś przyjeżdża, zostawia na 2 godziny, czy ten 
rower może zostawić na tydzień. 
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Na tydzień, na noc, przede wszystkim na noc, to dla tych osób, które będą 
korzystały z połączenia rower z SKM-ką. To chcemy przede wszystkim wypromować.  
 
Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Ja bym chciała jeździć, ale jak za każdym razem muszę go wytargać z piwnicy to 
mi się odechciewa i chciałabym właśnie miejsce np. co uważam, że fajny jest 
pomysł, że ktoś wychodzi i tak jak jest przy samochodach, że na parkingu zostawia 
jeżeli ma stosunkowo blisko. 
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
To od roku 2011 czy 2010 jest wymagane we wszystkich nowych planach 
miejscowych. Każde nowe osiedle, które według nowych planów powstaje musi 
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zapewnić odpowiednią liczbę miejsc parkingowych dla rowerów w tym 60% miejsc 
wewnątrz budynku i przynajmniej 40 na zewnątrz. Więc te wszystkie nowe osiedla 
powinny już mieć w miarę tą sytuację uregulowaną, te, które powstają według 
nowych planów.    
 
Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
To jest, ale to nie są strzeżone miejsca.   
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
To są miejsca przy blokach, przy klatkach, w różnych miejscach powstają 
niestrzeżone. Najlepszym zabezpieczeniem jest po prostu dobre zapięcie i nie 
potrzeba strzec takich parkingów wtedy w większości przypadków.  
 
Radna Beata Jankowiak - wiceprzewodnicząca Komisji 
Ale jest taki pomysł?  
 
Pan Remigiusz Kitliński – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Gdańska ds. 
Komunikacji Rowerowej 
Tak, jak najbardziej. Jest to wszystko realizowane zgodnie z miejscowymi planami, 
a tutaj mają być dwa strzeżone parkingi duże, zbiorcze przy stacjach kolejowych. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. Chciałbym skierować to pismo Rady Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
do Prezydenta z prośbą o odpowiedź. 
  

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z wnioskiem do Pana Prezydenta o 
udzielenie odpowiedzi Radzie Dzielnicy Wyspa Sobieszewska na kwestie poruszone 
w załączonym piśmie (w tym określenie terminu realizacji ścieżek rowerowych 
przez Wyspę R-9 i R-10) jak również przekazanie do wiadomości Komisji tejże 
odpowiedzi.  
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 24-1/17-1/2017 stanowi załącznik do protokołu nr 5. 

 
PUNKT  - 6 

 

Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2016 rok. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tu jest sprawozdanie za zeszły rok. Wszyscy się zapoznali z nim. Czy są 
zastrzeżenia? Nie widzę. 
 
 



22 

 

SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska 

za 2016 rok 
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska została powołana Uchwałą Nr 
II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., gdzie w § 2 
został określony zakres działania Komisji: 

1. Polityka w zakresie upowszechniania kultury fizycznej jako formy 
spędzania czasu wolnego. 

2. Tworzenie warunków dla rozwoju sportu w mieście. 

3. Opiniowanie wniosków o dofinansowanie zadań realizowanych przez 
organizacje pozarządowe w zakresie sportu oraz stowarzyszenia 
kultury fizycznej. 

4. Promocja sportu. 

5. Wnioskowanie, rozpatrywanie i opiniowanie zamierzeń z zakresu 
inwestycji i remontów związanych ze sportem. 
 

Ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą Nr II/4/14 
Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład 
osobowy Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska: 

1. Wojciech Błaszkowski 

2. Jaromir Falandysz 

3. Łukasz Hamadyk 

4. Beata Jankowiak 

5. Mirosław Zdanowicz 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu 
Mirosławowi Zdanowiczowi, a funkcję wiceprzewodniczącej 
Komisji powierzono radnej Beacie Jankowiak. 

 

Uchwałą Nr XVII/500/15 Rady Miasta Gdańska z dnia 17 grudnia 
2015 roku zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów 
osobowych Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Miasta 
Gdańska ze składu osobowego Komisji Sportu został odwołany 
radny Wojciech Błaszkowski, a powołany został radny Mariusz 
Andrzejczak.  

KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 
 

• odbyła 11 posiedzeń, w tym: 

- posiedzenie wyjazdowe: rejs tramwajem wodnym – zapoznanie 
Komisji z infrastrukturą hydrotechniczną Gdańska. 
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GŁÓWNE TEMATY POSIEDZEŃ: 
 

- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w zakresie działania Komisji w tym 
opiniowanie zmian w budżecie Miasta Gdańska na rok 2016, opiniowanie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasta Gdańska, 
- Podsumowanie organizowanej w Gdańsku fazy eliminacyjnej Mistrzostw 
Europy w piłce ręcznej 2016 r. Piłka ręczna w Gdańsku,  
- Utworzenie toru saneczkowego na Wzgórzu Lagry w dzielnicy VII Dwór, 
- Możliwość budowy boiska piłkarskiego w dzielnicy Brzeźno, ewentualny 
remont.  
- Udostępnienie boiska pełnowymiarowego w dzielnicy Stogi, 
- Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na rok 
2016, 
- Przygotowania do meczu Polska – Argentyna Pucharu Davisa w Ergo 
Arenie, 
- Ocena możliwości stworzenia stref sportowych na gdańskich plażach w 
oparciu o wytyczne Urzędu Morskiego, 
- Możliwość budowy basenu olimpijskiego na terenie Miasta Gdańska. 
Współpraca w tym zakresie z gdańskimi uczelniami, 
- Wykorzystanie basenów przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi,  
- Funkcjonowanie Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku. Możliwość 
funkcjonowania innych ośrodków sportowych niż tylko siatkarski, 
- Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania 
budżetu Miasta Gdańska w 2015 roku – w zakresie działania Komisji, 
- Budowa Centrum Sportu Młodzieżowego GOKF – stan aktualny, 
- Przygotowanie do otwarcia Stadionu Letniego przy molo w Gdańsku 
Brzeźnie. 
- Przygotowanie Miasta Gdańska do sezonu letniego 2016 r., 
- PZU Maraton Gdańsk, 
- Ocena możliwości rozwoju sportów wodnych w oparciu o istniejącą 
infrastrukturę (szlaki wodne śródlądowe oraz morskie), 
- Podsumowanie Klubowych Piłkarskich Mistrzostw Gdańska Juniorów, 
- Plan budowy pełnowymiarowych boisk piłkarskich w Gdańsku, 
- Budowa jedynego w Gdańsku pełnowymiarowego boiska krytego w 
dzielnicy Ujeścisko. Plany inwestora dotyczące inwestycji i udostępnienia 
obiektu dla Gminy w godzinach porannych i południowych, 
- Przebudowa boiska szkolnego przy Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej. 
- Przegląd przyszkolnych obiektów sportowych (boiska, hale, szatnie). Lista 
priorytetów, 
 - Ocena stanu infrastruktury sportowej na terenie szkół. Możliwość współpracy 
prywatnych inwestorów w ramach PPP w szkołach posiadających rezerwy 
terenowe – na przykładzie współpracy szkół gdańskich i gdyńskich, w celu 
optymalizacji wydatków na infrastrukturę sportową, 
- KS Olimpia Osowa – sekcja unihokeja, 
- Rozwój terenów sportowych w oparciu o strefę buforową TPK, 
- Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku z realizacji 
projektów sezonu letniego, 
- Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. Zielonogórskiej – stan aktualny, 
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- Ocena rozwoju terenów sportowych i infrastruktury rekreacyjnej w gdańskich 
parkach ze szczególnym uwzględnieniem terenów pasa nadmorskiego i Parku 
Reagana, 
- Stypendia sportowe, 
- Mistrzostwa Polski w żeglarskich klasach olimpijskich – podsumowanie 
wydarzenia organizowanego w Gdańsku, 
- Przygotowanie propozycji wsparcia dla seniorów (klubów seniora, DPS-ów) w 
oparciu o współpracę z AWFiS, 
- Uregulowanie statusu terenów sportowych leżących na terenach 
przeznaczonych pod budowę Drogi Czerwonej, 
- Przyszłość szermierki w Gdańsku. 
 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosła 
96,36% : 

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1.  Mirosław Zdanowicz 11 100 

2.  Beata Jankowiak 11 100 

3.  Łukasz Hamadyk 11 100 

4.  Jaromir Falandysz 9 81,81 

5.  Mariusz Andrzejczak 11 100 

 

Posiedzenia Komisji odbywały się w środy, zazwyczaj o godzinie 
16.00 w sali Seana Lestera nr 003 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

•  Komisja wydała 17 opinii – wszystkie do projektów uchwał Rady 
Miasta Gdańska, 

•  Komisja podjęła 1 stanowisko – dotyczące Stowarzyszenia KS 
Olimpia Osowa sekcji unihokeja, 

•  Komisja podjęła 9 wniosków w tym 8 do Prezydenta Miasta 
Gdańska dotyczących m. in.: 

- utworzenia wielofunkcyjnego toru: m. in. saneczkowego, dla rowerów 
górskich, na przedłużeniu ul. Kiepury w Gdańsku Strzyże (Kamieniołomy 
Kiepury),  
- możliwości budowy boiska w Gdańsku Brzeźnie,  
- budowy Kompleksu basenu olimpijskiego z częścią rehabilitacyjno – 
rekreacyjną w Gdańsku przy Ergo Arenie, 
- wykorzystania basenów przyszkolnych poza zajęciami szkolnymi, 
- boiska wielofunkcyjnego przy ul. Kościerskiej w Gdańsku, 
- obszaru Gimnazjum Nr 10 przy ul. Gościnnej w Gdańsku wraz z przyległymi 
działkami, 
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W tym 1 wniosek do budżetu Miasta Gdańska na rok 2017 dotyczący: 
- zarezerwowania środków finansowych w budżecie Miasta Gdańska na rok 2017 
na realizację celów strefy buforowej lasów Trójmiejskiego Parku 
Krajobrazowego. 
 
W tym 1 wniosek do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska dotyczący:  
- uhonorowania Pana Grzegorza Zielińskiego – Mistrza Europy Kulturystów 

 

Komisja sprawozdanie przyjęła w wyniku przeprowadzonego 
głosowania – jednogłośnie 5 głosami  za. 

 

PUNKT  - 7 
 

Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2017.  

 

PLAN PRACY NA 2017 ROK 

Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska 
 

1. Zakres działania Komisji Sportu RMG określiła Rada Miasta Gdańska 
uchwałą Nr II/3/14 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i ustalenia zakresów 
ich działania. 
 

2. Posiedzenia Komisji będą się zazwyczaj odbywały w IV środę miesiąca 
(dzień przed sesją Rady Miasta Gdańska), o godz. 16:15 w sali Seana Lestera 
(nr 003) Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

3. Przewodniczący Komisji, w razie konieczności, może zwołać w innym 
terminie (niż podany poniżej) dodatkowe posiedzenie lub odwołać któreś z 
zaplanowanych. Na wniosek Przewodniczącego Rady, radnych – członków 
Komisji Sportu RMG bądź Prezydenta Miasta Gdańska może zwołać 
dodatkowe posiedzenie.  
 

4. Punktami stałymi posiedzeń Komisji będą: 
• Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do 

Komisji, 
• Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 

DATA POSIEDZENIA 
 

GODZ 
 

SALA 
 

TEMATY 
 

 
 
 
 

11 stycznia 

 
 

 
 
 

16:15 

 
 

 
 
 

003 

9. Ocena planów rozbudowy 
ścieżek rowerowych oraz kładek 
rowerowych łączących dzielnice 
południowe z dolnym tarasem. 

10. Plan działalności Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku na rok 2017. 

11. Przyjęcie Sprawozdania z pracy 
Komisji za 2016 rok.  

 

12. Przyjęcie planu pracy Komisji 
na rok 2017.  
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22 luty 

 
 
 
 
 

16:15 

 
 
 
 
 

003 

1. Podsumowanie konkursu grantowego. 
2. Wykorzystywanie grantów na 

działalność sportową. 
3. Podsumowanie systemu sportu 

młodzieżowego. 
4. Ocena możliwości rozwoju sportów i 

działań rekreacyjnych skierowanych 
do gdańskich seniorów. Wsparcie 
miasta dla tego typu działań. 

5. Przygotowanie propozycji wsparcia 
dla seniorów (klubów seniora, DPS-
ów) w oparciu o współpracę z 
Gdańskim Ośrodkiem Sportu. 

 
 
 
 

29 marca 

 
 
 
 

16:15 

 
 
 
 

003 

1. TOP TALENT piłkarski. 
2. Ocena stanu istniejących boisk 

budowanych w ramach programu ORLIK. 
3. Realizacja ośrodka piłkarskiego w 

Gdańsku Letnicy. 
4. Puchar Prezydenta Miasta Gdańska na 

Żużlu – przedstawienie projektu. 
5. Indywidualne Międzynarodowe 

Mistrzostwa Ekstraligi na Żużlu – 14 
sierpnia. 

 
 

 
19 kwietnia 

 

 
 

 
16:15 

 
 

 
003 

1. Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta 
Miasta Gdańska z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska w 2016 roku – w 
zakresie działania Komisji. 

2. Przygotowanie Miasta Gdańska do 
sezonu letniego 2017 r. Stadion letni 
przy molo w Brzeźnie. 

3. Remonty obiektów sportowych 
zaplanowanych do realizacji w 2017 r. 

 
10 maja 

Posiedzenie 
wyjazdowe 

 
 

16:15 

 
 

1. Wizyta na Pływalni w Gdańsku Osowej – 
zaznajomienie Komisji z infrastrukturą 
pływalni. 

2. Plan rozwoju sieci pływalni w Gdańsku 
oraz ocena stanu prac przy budowie 
nowych gdańskich basenów.   

 
 
 

24 maja 
 

 
 
 

16:15 

 
 
 

003 

1. Działalność Stowarzyszenia Biało – 
Zielone Gdańsk (piłka nożna 
dziewcząt).Możliwości wsparcia. 

2. Ocena stanu infrastruktury sportowej na 
terenie gdańskich szkół. 

3. Podsumowanie Trzeciego Gdańsk 
Maratonu.  

  
 

 
 
 
 

28 czerwca 
 

 
 

 
 
 
 

16:15 

 
 

 
 
 
 

003 
 

1. Przygotowanie gdańskich plaż do sezonu 
letniego 2017 r. 

2. Drużynowe Mistrzostwa Europy w 
Motocrossie 2017 organizowane w 
Gdańsku. 

3. Klubowe Mistrzostwa Gdańska Juniorów 
– turniej piłkarski dla młodzieży – 
podsumowanie. 

4. Przystanek Metropolia – turniej piłkarski 
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dla młodzieży z obszaru 
metropolitalnego – przedstawienie 
projektu. 

5. Żeglarskie Mistrzostwa Europy ORC 
Gdańsk 2017 (Mistrzostwa Europy 
Jachtów Morskich) 21-29 lipca na 
Zatoce Gdańskiej. 

       5 lipca * 
*  w razie sesji 6 lipca  

16:15 003  

 
 

30 sierpnia 

 
 

16:15 

 
 

003 

1. Najstarsza siłownia w mieście Gdańsku 
(siłownia „Portowiec” mieszcząca się w 
dawnym Morskim Domu Kultury w 
Nowym Porcie). Możliwości wsparcia.  

2. Wnioski Komisji Sportu RMG do projektu 
budżetu Miasta Gdańska na rok 2017. 

 
 

27 września 
 

 
 
16:15 

 
 
003 

1. Mistrzostwa Europy w Piłce Siatkowej 
Mężczyzn – podsumowanie. 

2. Sprawozdanie z realizacji projektów 
sezonu letniego realizowanych przez 
Gdański Ośrodek Sportu w Gdańsku. 

 
 

25 października 
 

 
 

16:15 

 
 

003 

1. Działalność klubu sportowego 
Stoczniowiec. Rozwój infrastruktury 
Hali Olivia oraz nowych dyscyplin 
sportowych opartych o działalność 
klubu.  

2. TOP TALENT judo. 
3. AmberExpo Półmaraton Gdańsk. 

 
 
 
 

29 listopada 

 
 
 
 

16:15 

 
 
 
 

003 

1. Opiniowanie projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – w zakresie działania Komisji. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Miasta 
Gdańska na rok 2018 – w zakresie 
działania Komisji. 

3. Ocena planów rozbudowy ścieżek 
rowerowych oraz tras rowerowych w 
Gdańsku. 

4. Infrastruktura rowerowa w mieście, 
strzeżone parkingi rowerowe. 

 
13 grudnia 

 
16:15 

 
003 

1. Podsumowanie realizacji zadań 
zaplanowanych w 2017 r. przez Gdański 
Ośrodek Sportu w Gdańsku. 

2. Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. 
Zielonogórskiej. Stan zaawansowania. 

 

     Komisja będzie omawiała również temat dotyczący rozwoju kompleksu 
sportowego „Kościerska” w Oliwie w oparciu o współpracę z AWFiS.  

 

Komisja plan pracy przyjęła w wyniku przeprowadzonego 
głosowania – jednogłośnie 5 głosami  za. 

 

PUNKT  - 8 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 



28 

 

Korespondencja została przesłana mailowo członkom Komisji. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Wpłynęło do Komisji wystąpienie Lechii Klubu Lekkoatletycznego. Skierujemy to do 
Prezydenta, żeby odpowiedział.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z wnioskiem do Pana Prezydenta o 
udzielenie odpowiedzi Klubowi Lekkoatletycznemu „Lechia” na kwestie poruszone 
w załączonych pismach, jak również przekazanie do wiadomości Komisji tejże 
odpowiedzi. Ponadto Komisja prosi o umożliwienie Klubowi korzystania z nowego 
stadionu lekkoatletycznego przy Al. Grunwaldzkiej 244 w Gdańsku.   
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 24-1/17-1/2017 stanowi załącznik do protokołu nr 6. 
 

Pan Krzysztof Wąsowski – Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
Uzupełniając to czego nie powiedział pan Kitliński będzie u nas rower 
metropolitalny z wypożyczalnią rowerów. Na tą sprawę też patrzymy.  
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:25. 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


